



FINANCIAL ASSISTANCE SCHEME (FAS) 2017



The Ministry of Education provides financial assistance to needy Singaporean students from our Government and Government-Aided Schools.

INCOME CRITERION

\$2,500

OR BELOW

Gross Household Income

OR

\$625

OR BELOW

Per Capita Income

$$\text{Per Capita Income} = \frac{\text{Total Household Income}}{\text{No. of Household Members}}$$

BENEFITS

Item	Academic Level		
	Primary	Secondary	Pre-U
School Fees	Not applicable	Full waiver of \$5.00 per month	Full waiver of \$6.00 per month
Standard Miscellaneous Fees	Full waiver of \$6.50 per month	Full waiver of \$10.00 per month	Full waiver of \$13.50 per month
Textbooks	Free textbooks		Not applicable
School Attire	Free school attire		Not applicable
Transport Subsidy	50% of school bus fares for students taking school bus; or \$120 transport credit per annum* for students taking public transport	\$120 transport credit per annum* for students taking public transport	
Bursary	Not applicable		\$750.00

*If the FAS application approval is not from January, the transport credit will be pro-rated accordingly from the month of its approval to December of the same year.

HOW TO APPLY?

Application forms are available from the school. Return the completed form to the school and the school staff will get back to you.

ADDITIONAL HELP REQUIRED?

Parents/guardians who need additional help can approach their child's / ward's school for further financial assistance. Schools can also help students from low-income households to own a new computer at an affordable price through IDA's NEU PC Plus Programme. For details about the NEU PC Plus programme, please visit www.ida.gov.sg/neupc or contact Tel: 6684 8858.

OTHER INFORMATION

PARENTS WITH CHILDREN IN DIFFERENT SCHOOLS

Parents/guardians need to submit only one application form for all their school-going children/wards to one of their schools. The school which receives the application form will inform the parents/guardians of the outcome for all the children.

PRI 6 STUDENTS GOING TO SEC 1 IN 2017

Primary 6 students can apply for MOE FAS at their primary school for Secondary 1 next year.



Ministry of Education
SINGAPORE

For more information, visit www.moe.gov.sg/initiatives/financial-assistance/



经济援助计划 2017



教育部为就读于政府与政府辅助学校的新加坡籍学生提供经济援助。

收入标准

不超过
2500新元
家庭总收入

或

不超过
625新元
人均收入

$$\text{人均收入} = \frac{\text{家庭总收入}}{\text{家庭成员人数}}$$

优惠措施

项目	年级		
	小学	中学	初级学院/高级中学
学费	不适用	完全免缴 (每月\$5.00)	完全免缴 (每月\$6.00)
标准杂费	完全免缴 (每月\$6.50)	完全免缴 (每月\$10.00)	完全免缴 (每月\$13.50)
课本	免费		不适用
校服	免费		不适用
交通补助金	搭乘校车的学生, 可享有50%的车费补助; 或 搭乘公共交通工具的学生, 每年可享有\$120的交通补助*		搭乘公共交通工具的学生, 每年可享有\$120的交通补助*
助学金	不适用		\$750.00

*若FAS申请获批时间不是在一月份, 则从批准的月份开始到同年12月, 按比例给予交通补助金。

如何申请?

请向学校索取申请表格, 填妥后交还学校, 校方会尽快给予回复。

需要额外援助?

家长/监护人若需要额外援助, 可以向子女就读的学校寻求进一步的经济援助。学校也可通过新加坡资讯通信发展管理局推出的“新生电脑计划”, 让低收入家庭学生获得津贴, 以低价格购买一台新电脑。欲知有关“新生电脑计划”的详情, 请浏览 www.ida.gov.sg/neupc 网站或致电6684 8858。

其他信息

家长如何为就读于不同学校的子女提出申请

家长/监护人如果想为就读于不同学校的孩子申请经济援助, 只需向孩子就读的其中一所学校递交一份申请表格即可。收到申请表格的学校将让家长/监护人获知申请结果。

将于2017年升上中一的小六学生

小六学生可以向所就读的小学申请明年中学一年级的教育部经济援助。



Ministry of Education
SINGAPORE

欲了解更多信息, 欢迎浏览 www.moe.gov.sg/initiatives/financial-assistance/